



CLU-NH-IMPS 3R0  
09/076 R0

"CE" DECLARATION OF CONFORMITY RADIO APPARATUS  
*DECLARATION DE CONFORMITE PRODUIT RADIOPRODUCT*

We, SOMFY, 50 Avenue du Nouveau Monde F-74307 Cluses France,

Apparatus Identification  
*Identification du produit*

Eolis WireFree Io

Declares under his or her full responsibility that the apparatus described above is in accordance with the essential requirements applicable and in particular with the following criteria of directive 1999/5/EC of the European Parliament :

*Déclare sous son entière responsabilité que le produit décrit ci-dessus est en conformité avec les exigences essentielles applicables et en particulier celles de la directive 1999/5/CE suivantes :*

Article 3.1a (protection of the health and safety of the user)

*Article 3.1a (protection de la santé et de la sécurité de l'utilisateur)*

EN 60950-1:2006 ; EN 50371:2002

Article 3.1b (protection requirements with respect to electromagnetic compatibility)

*Article 3.1b (exigences de protection en ce qui concerne la compatibilité électromagnétique)*

EN 61000-6-1:2007 ; EN 61000-6-3:2007 ; EN 301489-3-V1.4.1:2002 ; EN 301489-1-V1.8.1:2008

Article 3.2 (good use of the network to avoid harmful interference)

*Article 3.2 (bonne utilisation du spectre radioélectrique de façon à éviter les interférences dommageables)*

EN 300220-2-V2.1.2:2007 ; EN 300220-1-V2.1.1:2006

A condition is that it is used in the manner for which it is intended and in accordance with the specifications and instructions of the assembler. It is also required to conform with the existing standards.

*Sous réserve d'une utilisation conforme à sa destination, aux spécifications et instructions du constructeur, et d'une installation conforme aux normes en vigueur et aux recommandations du constructeur.*

Year of apposition of the CE mark :  
*Année d'apposition du marquage CE :*

2009

Cluses, 2009/12/04

Pierre MOREL  
Quality Director

